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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 3 Ιουλίου 2020 

Προς τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

Θέμα: Αδρανοποίηση Σώματος επιθεώρησης και ελέγχου 

Καταστημάτων Κράτησης (ΣΕΕΚΚ) 

Ι. Με προηγούμενη ερώτησή μας (11.11.2019) θέσαμε το ζήτημα της 

αδρανοποίησης του Σώματος Επιθεώρησης και Ελέγχου Καταστημάτων 

Κράτησης (ΣΕΕΚΚ), από την ανάληψη των καθηκόντων της κυβέρνησης της 

Νέας Δημοκρατίας. Στην απάντηση που δόθηκε (2.12.2019) έγινε αναφορά στη 

νομοθετική αύξηση των επιθεωρητών και υπήρξε δέσμευση για άμεση 

τοποθέτηση Προϊσταμένου όσο και η στελέχωση του Σώματος. Υπήρξε, 

μάλιστα, στην ίδια απάντηση ομολογία ότι δεν πραγματοποιούνται πλέον 

έλεγχοι στα Καταστήματα Κράτησης.   

ΙΙ. Ωστόσο, σήμερα, έξι (6) και πλέον μήνες από την παραπάνω απάντηση: 

- Δεν έχει τοποθετηθεί ακόμα Προϊστάμενος στο ΣΕΕΚΚ, παρά την ως άνω 

δέσμευση. 

- Δεν έχει προστεθεί κανένας επιπλέον επιθεωρητής στο ΣΕΕΚΚ, παρά τη 

δέσμευσή για δώδεκα πρόσθετους. 

- Δεν έχει διεξαχθεί κανένας τακτικός ή έκτακτος έλεγχος σε Κατάστημα 

Κράτησης, όπως προβλέπει ο ν. 3090/2002 από το ΣΕΕΚΚ, με αποτέλεσμα οι 

υπηρετούντες επιθεωρητές να μην έχουν έργο.    

ΙΙΙ. Δοθέντος ότι η λειτουργία του ΣΕΕΚΚ είναι κομβικής σημασίας για την 

σωφρονιστική πολιτική, ειδικότερα δε για την ασφάλεια, την νομιμότητα και την 

ευταξία στα Καταστήματα Κράτησης όσο και για την προστασία των 

δικαιωμάτων των κρατουμένων αλλά και την καταπολέμηση της διαφθοράς.  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός : 

1. Γιατί, έντεκα και πλέον μήνες από την ανάληψη των καθηκόντων 

σας και έξι και πλέον από τη γραπτή δέσμευσή σας, δεν 

τοποθετήθηκε Προϊστάμενος στο ΣΕΕΚΚ; Πότε πρόκειται να 

τοποθετηθεί;  
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2. Προτίθεστε να καταργήσετε το ΣΕΕΚΚ; Προτίθεστε να αναθέσετε 

τον έλεγχο και την επιθεώρηση των φυλακών στην Ελληνική 

Αστυνομία ή σε άλλη υπηρεσία;  

3. Γιατί δεν προστέθηκαν επιπλέον επιθεωρητές όπως εξαγγείλατε; 

Πότε και μια ποια διαδικασία πρόκειται να προστεθούν νέοι 

επιθεωρητές;  

4. Δόθηκε κάποια εντολή ελέγχου στο ΣΕΕΚΚ από την ανάληψη των 

καθηκόντων σας; Αν όχι, γιατί; Δεν υπάρχει ανάγκη διενέργειας 

ελέγχων;  

5. Έγινε κάποια τακτική επιθεώρηση σε Κατάστημα Κράτησης από 

την ανάληψη των καθηκόντων σας; Δεν χρειάζεται η διενέργεια 

τακτικών επιθεωρήσεων;  

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Λάππας Σπυρίδων 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αθανασίου Αθανάσιος (Νάσος) 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Αυγέρη Θεοδώρα 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος - Χρήστος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βερναρδάκης Χριστόφορος 

Βέττα Καλλιόπη 

Γκιόλας Ιωάννης 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος 

Ζεϊμπέκ Χουσεϊν 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Θραψανιώτης Μανώλης 

Καλαματιανός Διονύσης 

Καρασαρλίδου Ευφροσύνη (Φρόσω) 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα)  
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Καφαντάρη Χαρά  

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μουζάλας Ιωάννης 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Πούλου Παναγιώτα (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Σκούφα Ελισάβετ (Μπέττυ) 

Σπίρτζης Χρήστος 

Συρμαλένιος Νικόλαος 

Τζούφη Μερόπη 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νικόλαος 

Χαρίτου Δημήτριος 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης (Μίλτος) 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 




